

## **Møtereferat fra Styringsgruppa i utviklingsprosessen 06.04.22**

Tilstede: Irene, Kasper, Inga-Lill, Toril, Knut, Liv Unni, Trond, Lars, Helle, Kenneth, Erling og Randi

- Gjennomgang av forslag til prosjektgrupper.
- Diskusjon rundt hvilke grupper som skal belyse ulike temaer.
- Diskusjon ang om NAV skal inn i boliggruppa. Resultat: Ikke foreløpig.
- Gruppene er ikke låst, man kan trekke inn andre ved behov.
- Randi inviteres inn i alle gruppemøtene, for å ha overblikk. Deltar der hun har mulighet, skal ikke være referent på disse møtene.
- Hver prosjektgruppe skal ha egen kanal i Teams. Randi lager.
- Marit ønsker mandatene fra hver enkelt gruppeleder innen torsdag 07.04.22.

Ref: Randi